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Protokół nr LXIII/18
z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytej w dniu 30 października 2018 r.

Sesja rozpoczęła się o godz. 14:00 i trwała do godz. 20:27.
Obrady sesji odbyły się w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy
ul. Grzegorza Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229).
Obrady prowadził Andrzej Kopeć, Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.

Ad 1.
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle Andrzej
Kopeć. Po przywitaniu wszystkich obecnych poinformował, że obrady są
prawomocne, w chwili stwierdzania prawomocności sesji uczestniczyło w niej 14
radnych. W trakcie obrad przybyli kolejni radni. Łącznie obecnych było 21 radnych.
Nieobecni na sesji byli Rafał Olejnik i Adam Sadłowski (lista obecności radnych w
załączeniu do protokołu).

Przed przystąpieniem do porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta pogratulował
pani Prezydent Miasta Sabinie Nowosielskiej wyboru na kolejną kadencję, pożyczył
sukcesów na kolejne 5 lat i wręczył bukiet kwiatów. Pani prezydent podziękowała za 4
lata intensywnej i owocnej pracy. Radni i zgromadzeni na sesji podziękowali pani
prezydent brawami.

Przewodniczący Rady Miasta zaproponował poszerzenie porządku obrad o informację
o realizacji zadań oświatowych Gminy Kędzierzyn-Koźle w roku szkolnym 2017-
2018 oraz o projekty uchwał w sprawie:
- skargi na działania Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle w przedmiocie stanu
technicznego ulic,
- wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów
prowadzących żłobek lub klub dziecięcy w Gminie Kędzierzyn-Koźle,- udzielenia
pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Województwa Opolskiego,
- udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji dla Powiatu Kędzierzyńsko-
Kozielskiego,
- wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania wieczystego nieruchomości
gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 602/140 k.m. 5 położonej w
Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Blachownia,
- wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Kędzierzyn-Koźle do realizacji projektu
pn.: „Żłobek dla malucha szansą powrotu rodzica do pracy” w ramach działania 7.6
Godzenie życia prywatnego i zawodowego Regionalnego Programu Operacyjnego
Województwa Opolskiego 2014-2020.
Następnie po stwierdzeniu, że nikt nie zgłasza sprzeciwu poddał pod głosowanie
poszerzenie porządku obrad o ww. punkty.
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Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
ZA (16)
Sylwia Artuna, Ewa Czubek, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć, Agnieszka
Książkiewicz, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Ryszard Masalski, Halina
Mińczuk, Dorota Mrówka, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Grażyna
Radka, Witold Rusak, Elżbieta Setnicka
BRAK GŁOSU (2)
Katarzyna Dysarz, Tomasz Scheller
NIEOBECNI (5)
Grzegorz Mateja, Rafał Olejnik, Przemysław Pawlik, Adam Sadłowski, Dorota
Zasłonka

Po uwzględnieniu zmian, porządek obrad LXIII sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle,
przedstawia się następująco:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Ceremonia wręczenia Tytułu Honorowego „Zasłużony dla Miasta Kędzierzyn-

Koźle”.
3. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle nr LXI z 30 sierpnia

2018 r. oraz nr LXII z 27 września 2018 r.
4. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.
5. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie

międzysesyjnym.
6. Informacja Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska o stanie środowiska

na obszarze województwa, ze szczególnym uwzględnieniem gminy Kędzierzyn-
Koźle.

7. Informacja z działalności Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji, Miejskiego
Ośrodka Kultury, Miejskiej Biblioteki Publicznej oraz Muzeum Ziemi Kozielskiej
w Organizacji.

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Kędzierzyn-Koźle w roku
szkolnym 2017/2018.

9. Podjęcie uchwał w sprawie:
1) ustanowienia pomników przyrody,
2) zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład

mieszkaniowego zasobu gminy Kędzierzyn-Koźle,
3) zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do programu pn. Opolska Karta

Rodziny i Seniora,
4) nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej w Kędzierzynie-

Koźlu na osiedlu Lenartowice,
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5) deklaracji intencji zaliczenia drogi wewnętrznej ul. Stanisława Wyspiańskiego
do kategorii drogi publicznej gminnej,

6) deklaracji intencji zaliczenia nowo budowanego odcinka ul. Radosnej do
kategorii drogi publicznej gminnej w związku z realizacją zadania budżetowego
pn.: „PT i wykonanie budowy/przebudowy ul. Nadrzecznej i Radosnej”,

7) rozpatrzenia złożonej w dniu 5 września 2018 r. petycji w przedmiocie
„bezpłatnego przejęcia wyspy przez Miasto Kędzierzyn-Koźle i jej
zagospodarowania do celów niekomercyjnych”,

8) Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku
publicznego na rok 2019,

9) zmiany uchwały w sprawie Statutu Gminy Kędzierzyn-Koźle,
10)skargi na działania Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle w przedmiocie „braku

odpowiedzi na pismo Skarżącego z dnia 12 czerwca 2018 r.”, (w załączeniu
projekt uchwały w brzmieniu wnioskowanym przez Komisję Rewizyjną Rady
Miasta i pismo Or.1510.1.11.2018 z dnia 13 września 2018 r. dotyczące skargi
na działania Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle),

11)zmiany uchwały w sprawie określenia wzorów informacji i deklaracji
podatkowych,

12)określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości wraz z autopoprawką,
13)zmiany uchwały w sprawie sposobu poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa

oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso,
14)zmian w budżecie miasta na rok 2018 wraz z autopoprawką I,
15)zmiany  uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na

lata 2018-2032 wraz z autopoprawką I,
16)skargi na działania Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle w przedmiocie stanu

technicznego ulic,
17)wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów

prowadzących żłobek lub klub dziecięcy w Gminie Kędzierzyn-Koźle,
18)udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Województwa

Opolskiego,
19)udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji dla Powiatu Kędzierzyńsko-

Kozielskiego,
20)wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania wieczystego nieruchomości

gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 602/140 k.m. 5
położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Blachownia,

21)w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Kędzierzyn-Koźle do
realizacji projektu pn.: „Żłobek dla malucha szansą powrotu rodzica do pracy”
w ramach działania 7.6 Godzenie życia prywatnego i zawodowego
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego 2014-2020.
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10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Tytułu Honorowego „Zasłużony dla Miasta
Kędzierzyn-Koźle”.

11. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje
i zapytania radnych.

12. Wolne wnioski.
13. Zakończenie obrad.

Ad. 2
Ceremonia wręczenia Tytułu Honorowego „Zasłużony dla Miasta Kędzierzyn-Koźle”.

Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Kopeć przedstawił sylwetkę wyróżnionej
tytułem osoby – pana Romana Kruka, któremu Rada Miasta na sesji w dniu 27
września br. uchwałą nadała Tytuł Honorowy „Zasłużony dla miasta Kędzierzyn-
Koźle”. Wręczenia Tytułu Honorowego dokonał Przewodniczący Rady Miasta oraz
Prezydent Miasta Sabina Nowosielska. Po ceremonii prowadzący obrady ogłosił
przerwę, która trwała od 14:15 do 14:20.

Ad.3
Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle nr LXI z 30 sierpnia
2018 r. oraz nr LXII z 27 września 2018 r.

Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Kopeć poinformował, że radni nie zgłosili
żadnych uwag do protokołów. W związku z tym uważa, że Rada przyjęła protokół nr
LXI z 30 sierpnia oraz nr LXII z 27 września br.

Ad.4
Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

Informację o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
oraz korespondencji w okresie międzysesyjnym przedstawił Andrzej Kopeć (pisemna
informacja dołączona do niniejszego protokołu).

Ad.5
Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie
międzysesyjnym.

Radni przed sesją otrzymali pocztą elektroniczną pisemną „informację o działaniach
Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym, tj. od 28 września do 29 października
2018 r. podejmowanych w ramach inicjatywy uchwałodawczej, wydawania aktów
kierownictwa wewnętrznego oraz aktów administracyjnych w zakresie postępowania
podatkowego” (pismo Or.0057.9.2018 z dnia 24 października 2018 r. i z dnia 29
października 2018 r., będące uzupełnieniem informacji z dnia 24października).
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Ad.6
Informacja Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska o stanie środowiska na
obszarze województwa, ze szczególnym uwzględnieniem gminy Kędzierzyn-Koźle.

Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska Krzysztof Gaworski przedstawił
prezentację na temat stanu środowiska w województwie opolskim w 2017 roku
(pisemna prezentacja załączona do niniejszego protokołu).
Następnie przewodniczący obrad otworzył dyskusję.

Witold Rusak zapytał, czy zdolności WIOŚ przy tak dużych środkach, przy nowych
ramach prawnych, tak znacząco wzrosną, aby wskazać źródło benzenu w
Kędzierzynie-Koźlu.

Krzysztof Gaworski stwierdził, że o pieniądzach nie będzie mówił, bo budżet nie jest
jeszcze uchwalony, natomiast z deklaracji ministra Kowalczyka zostało
zakontraktowane w skali kraju 600 etatów i nie mniej niż 100% etatów inspekcyjnych
dla każdej inspekcji. Państwowy Monitoring Środowiska i badania własne inspekcji
będą prowadzone przez Główny Inspektorat. Laboratorium pozostaje w Opolu.
Podwyżki mają być związane ze zmianą charakteru pracy dla części inspektorów,
którzy będą pracowali na zmiany. Zmienia się status inspektora jako osoby
kontrolującej, nie ma już potrzeby wejścia na legitymację tak jak PIP i NIK. Z drugiej
strony w ślad za podwyżkami będzie przygotowanie inspektora - minimum półroczne
szkolenie z egzaminem państwowym, potem dopiero samodzielna działalność.

Witold Rusak zapytał, czy jest nadzieja, że w przyszłym roku można wezwać
inspektora w nocy do firmy na kontrolę.

Krzysztof Gaworski stwierdził, że ze względu na czas potrzebny na szkolenia
inspektorów, za rok w okolicach września powinno już tak być.

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska poinformowała, że nie jest zainteresowana
liczbą etatów, ale możliwością działania w stosunku do benzenu, który pojawia się
nagle i znika po 1-2 godzinach. Żaden z inspektorów nie dojedzie z Opola na czas,
żeby zbadać jego źródło. Zwróciła się z pytaniem do przedstawiciela WIOŚ, jakie
widzi możliwości dla Kędzierzyna-Koźla.

Krzysztof Gaworski stwierdził, że takie piki benzenu mogą się pojawiać i w tym
samym czasie pojawiają się np. w Oleśnie. Na terenie Kędzierzyna-Koźla w
zakładach, które w swojej technologii posiadają benzen, kontrole za zeszły rok
pokazały, że wszystkie zakłady działają legalnie i posiadają stosowne pozwolenia. Jest
to specyfika miasta, pewien rodzaj przemysłu, który jest powiązany ze
Zdzieszowicami. Zaznaczył, że mieli uwagi do jednego z zakładów, wystąpili do
Ministra Środowiska chcąc podważyć decyzję na korzystanie ze środowiska, ale
decyzja została uznana za właściwą i wyszło, że się „czepiają”. Dodał, ze w sezonie
grzewczym poziom benzenu rośnie dwukrotnie. Benzen jest cięższy od powietrza,
utrzymuje się niżej przy niższych temperaturach. Ponadto apelował do Głównego
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Inspektora o takie opracowanie, gdzie nie tylko fachowcy od Ochrony Środowiska ale
również lekarze, fizycy mogliby się na ten temat wypowiedzieć. Działanie wyłącznie
Inspekcji Ochrony Środowiska w obecnym stanie prawnym, bez współdziałania
organów środowiska, które wydają decyzje tj. Starosty i Marszałka, nie przyniesie w
krótkim czasie zakładanych rezultatów.

Prowadzący obrady przypomniał, że w 2016 roku odbyła się specjalna sesja
poświęcona problemowi ochrony powietrza. Odnosząc się do wypowiedzi radnego
Rusaka, podzielił się opinią, że nawet podczas takiej nocnej kontroli, jeżeli inspektor
zmierzy emisję benzenu, to nie jest to jeszcze podstawa do podjęcia jakichkolwiek
działań, ponieważ przedsiębiorstwo ma pozwolenie na emitowanie benzenu do
atmosfery w pewnej ilości rocznie. Zwrócił się z pytaniem do inspektora jak wygląda
opomiarowywanie zakładów, żeby badać emisję benzenu.

Inspektor poinformował, że emisja niezorganizowana, czyli nie z emitora, nie jest
normowana w polskim prawie. Zaczęli od tego, żeby opomiarować baterie
koksownicze, gdzie jest emisja niezorganizowana, można ją tylko wyliczyć. W
przypadku innych zakładów, gdzie odbywa się destylacja, reakcje chemiczne itd.
pomiar odbywa się w instalacjach hermetycznych. Wnosili o opomiarowanie zaworów
oddechowych, aby wykluczyć bądź potwierdzić ewentualną emisję, jednak
ministerstwo się na to nie zgodziło. Zaznaczył, że jest to niemożliwe aby zakład
wypuszczał w nocy benzen, musi się coś wydarzyć np. awaria. Jeżeli benzen jest
surowcem, to każdy chce oszczędzać swój surowiec a nie wyrzucać. Podkreślił, że
każdy emitor jest kontrolowany, jest nałożony obowiązek automonitoringu. Te
badania są przekazywane do WIOŚ i jeżeli wynik odbiega od normy lub za długo jest
dobry, następuje kontrola.

Ewa Czubek zapytała, czy jest coś, co pani prezydent mogłaby zrobić, aby złapać tzw.
„truciciela”.

Krzysztof Gaworski zagwarantował, że nikt nie znajdzie jednoznacznie „truciciela” w
Kędzierzynie-Koźlu. Benzen nikomu nie zbywa, zbywa jedynie w gospodarstwach
domowych, ograniczenie niskiej emisji również będzie miało wpływ na spadek
stężenia benzenu. Pył wchodzi w reakcje z benzenem i jest nośnikiem szkodliwych
czynników w powietrzu. Przypomniał, że w 2016 roku została zgłoszona przez panią
prezydent możliwość popełnienia przestępstwa w związku z podwyższonymi
stężeniami benzenu a prokurator stwierdził, że jest wszystko w porządku.

Przewodniczący Rady Miasta zgodził się z przedmówcą co do wzrostu stężenia
benzenu w sezonie grzewczym. Podkreślił, że są na naszych osiedlach kominy, które
bardziej dają się we znaki mieszkańcom niż kominy zakładów przemysłowych. Jego
zdaniem gmina, prezydent i Rada Miasta mają tutaj pole do działania.

Inspektor Ochrony Środowiska poinformował, że dla województwa opolskiego w
lipcu tego roku został uchwalony nowy Program Ochrony Powietrza dotyczący pyłu
PM10 i PM2,5, benzoalfapirenu i benzenu. Projekt programu zgodnie z obowiązkiem
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ustawowym miał być skonsultowany z samorządami, które będą go realizować, więc
również z miastem Kędzierzyn-Koźle. Obowiązkiem WIOŚ jest kontrola tego
programu. W związku z tym, że program został uchwalony w tym roku, kontrola
została ustalona na przyszły rok.

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska poinformowała, że w tym roku Minister
Środowiska docenił działania gminy Kędzierzyn-Koźle. Gmina została wyróżniona
tytułem „Ekojanosik” za działania dążące do poprawy jakości powietrza. Zaznaczyła,
że gmina od 2016 roku już nie jest na liście 33 miast najbardziej zanieczyszczonych w
Unii Europejskiej. Dodała, że od końca 2015 r. do końca tego roku gmina przeznaczy
2 mln. zł. na dopłatę do wymiany pieców na bardziej ekologiczne. Podkreśliła, że
również jakość węgla ma duże znaczenie, świadomość mieszkańców powinna być
coraz większa, aby nie palić byle czym. Rozwój sieci ciepłowniczej w ostatnich latach
też ma wpływ na walkę z niską emisją.

Adam Oczoś zapytał, czy sprzęt mobilny do pomiarów, którym WIOŚ dysponuje,
można wykorzystać w Kędzierzynie-Koźlu. Zapytał również, czy w najbliższym
otoczeniu miasta są składowiska odpadów, które nie mają pozwoleń i są zagrożeniem
dla mieszkańców.

Krzysztof Gaworski poinformował, że taki sam sprzęt do pomiarów posiada Komenda
Powiatowa Straży Pożarnej w Kędzierzynie-Koźlu, który został zakupiony przez
Główny Inspektorat. Jeśli chodzi o składowiska, w przypadku stwierdzenia odpadów
w miejscu nieprzeznaczonym do ich składowania, wówczas wójt, burmistrz, prezydent
wydaje decyzję o ich natychmiastowym usunięciu.

Przewodniczący Rady Miasta wyraził opinię, że nie rozumie co mógłby wnieść
dodatkowy pomiar, przecież są aparaty, które stoją np. na ulicy Szkolnej czy
Bolesława Śmiałego.

Inspektor poinformował, że we wrześniu jeździli robiąc pomiary w Kędzierzynie-
Koźlu poczynając od godz. 2 w nocy i nie stwierdzili zagrożenia. Dodał, że w
obecnym stanie prawnym działania podejmuje się po przekroczeniu normy, a w
Kędzierzynie-Koźlu w przypadku benzenu nie było przekroczenia.

Halina Mińczuk zwróciła się z pytaniem do pana inspektora, czy znany jest mu
problem zanieczyszczenia środowiska przez firmę produkującą węgiel drzewny, która
ma swoją siedzibę przy ulicy Powstańców. Mieszkańcy okolic skarżą się, że czarny
pył osiada się w ich mieszkaniach.

Inspektor poinformował, że firma ta była kontrolowana w zeszłym roku, dostała kilka
zaleceń, z których się nie wywiązała. W tym roku kontrola się rozpoczęła z końcem
września i nie zna jeszcze wyników kontroli. Jeśli chodzi o szczegóły to odpowiedź
może złożyć na piśmie.
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Prezydent Sabina Nowosielska poinformowała, że petycja od mieszkańców dotycząca
ww. firmy do niej trafiła i spotkała się z jej prezesem. Przed jej wizytą hałdy czarnego
pyłu zostały posprzątane. Firma zobowiązała się na piśmie, że zamontuje specjalne
spryskiwacze, aby pył się nie unosił.

Tomasz Scheller przypomniał o interpelacji z 27 września odnośnie składowania
beczek chemii w magazynie przy ulicy Strzeleckiej, na którą nie uzyskał odpowiedzi.
Zapytał czy wiadomo coś w tej sprawie.

Krzysztof Gaworski poinformował, że zgodnie z prawem przez 3 lata można
przechowywać wszystko w sposób odpowiedzialny. Beczki przechowywane są w
obiekcie zamkniętym w opakowaniach nienaruszonych, w związku z czym nie ma
złamania prawa.

Zastępca prezydenta Artur Maruszczak poinformował, że 8 października br. była
odpowiedź na ww. interpelację. Dodał, że  organ prezydenta również prowadzi
postępowanie w tej sprawie i o skutkach radni zostaną poinformowani.

Andrzej Kopacki zwrócił się z pytaniem, czy WIOŚ mógłby oddelegować kilku
pracowników do Kędzierzyna-Koźla, aby działać na miejscu. Następnie podkreślił, że
samorząd gminny wiele robi w kierunku ochrony środowiska, mimo iż nie jest to jego
domeną.

Inspektor zapewnił, że jeśli rozporządzenie mu nie zabroni, grupa inspektorów w
Kędzierzynie-Koźlu będzie wzmocniona.

Grzegorz Mateja zauważył, że sytuacja w Kędzierzynie odnośnie benzenu jest jedną z
najgorszych, zastanawia się jak to się dzieje, że w innych gminach wygląda to lepiej.

Krzysztof Gaworski ponownie podkreślił, że normy w Kędzierzynie-Koźlu nie zostały
przekroczone. Zachęcił do korzystania z aplikacji na stronie WIOŚ i wyjaśnił jak z
niej korzystać i i odczytywać wyniki pomiarów.

Hubert Majnusz poinformował, że pracuje w firmie, w której głównym produktem jest
benzen. Podkreślił, że na stanowisku pracy ma chwilowe bardzo duże przekroczenia
normy benzenu. Zaznaczył, że gdyby firma wypuszczała benzen w powietrze to
byłaby dla niej wielka strata. Dodał, że benzen nie śmierdzi tylko ma przyjemny
zapach.

Przewodniczący Rady Miasta po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do dyskusji,
podziękował panu inspektorowi za przybycie i przeszedł do kolejnego punktu
porządku obrad.
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Ad.7
Informacja z działalności Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji, Miejskiego Ośrodka
Kultury, Miejskiej Biblioteki Publicznej oraz Muzeum Ziemi Kozielskiej w
Organizacji.
(Pisemne sprawozdania dołączone do niniejszego protokołu.)

Przewodniczący Rady Miasta otworzył dyskusję i po stwierdzeniu, że nikt nie zgłasza
się do dyskusji, podziękował kierownikom jednostek za przybycie i przystąpił do
realizacji kolejnego punktu porządku obrad.

Ad.8
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Kędzierzyn-Koźle w roku
szkolnym 2017/2018.

Przewodniczący Andrzej Kopeć poinformował, że temat ten był przedmiotem obrad
Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej. Następnie otworzył dyskusję i po
stwierdzeniu, że nie ma chętnych do zabrania głosu, ogłosił przerwę, która trwała od
16:45 do 17:10.
Po wznowieniu obrad zostało ponownie sprawdzone kworum, następnie
Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do omawiania kolejnego punktu porządku
obrad.

Ad.9
1) Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody,

Beata Łobodzińska, przewodnicząca Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska
Naturalnego poinformowała, że komisja jednogłośnie pozytywnie (5 głosów ,,za”)
zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Po stwierdzeniu, że nikt nie zgłasza się do dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta
Andrzej Kopeć poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 9
Wyniki imienne:
ZA (14)
Ewa Czubek, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopeć, Agnieszka Książkiewicz, Beata
Łobodzińska, Hubert Majnusz, Ryszard Masalski, Grzegorz Mateja, Halina Mińczuk,
Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Witold Rusak, Dorota Zasłonka
NIEOBECNI (9)
Sylwia Artuna, Andrzej Kopacki, Dorota Mrówka, Rafał Olejnik, Przemysław Pawlik,
Grażyna Radka, Adam Sadłowski, Tomasz Scheller, Elżbieta Setnicka.

Po sprawdzeniu kworum na salę wszedł radny Tomasz Scheller, który był zaznaczony
jako nieobecny i nie zdążył wziąć udziału w tym głosowaniu.
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Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała NR LXIII/598/18

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
z dnia 30 października 2018 r.

w sprawie ustanowienia pomników przyrody
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

2) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania
lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy Kędzierzyn-Koźle,

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że Komisja Zdrowia, Spraw Socjalnych i
Rodziny jednogłośnie pozytywnie (5 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Michał Nowak, przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej poinformował, że
komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 4, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1,
pozytywnie zaopiniowała ww. projektu uchwały.

Hubert Majnusz, wiceprzewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej
poinformował, że komisja zaopiniowała wniosek ustny Ryszarda Masalskiego (w
sprawie  rozszerzenia zapisów §10 ustęp 4 punkt 3 o treści: ,,z tym zastrzeżeniem, że
sam tego lokalu nie zniszczył”) stosunkiem głosów: 3 głosy ,,za’’, 2 głosy ,,przeciw, 5
głosów ,,wstrzymujących się”,. Następnie stosunkiem głosów: 8 głosów ,,za’’, głosów
,,przeciw’’ nie było, 3 głosy ,,wstrzymujące się”, pozytywnie zaopiniowała ww.
projekt uchwały wraz z wnioskiem.

Andrzej Kopeć zwrócił się z pytaniem do Prezydenta Miasta, czy wniosek Komisji
Finansowo-Gospodarczej został przyjęty.

Zastępca Prezydenta Miasta, Wojciech Jagiełło poinformował, że ww. wniosek nie
został przyjęty, ponieważ chodzi o sytuację, gdy budynek zagraża życiu mieszkańców
i nie ma znaczenia, czy z winy najemcy czy kogokolwiek innego.

Ryszard Masalski podkreślił, że oczywistą sprawą jest zapewnienie mieszkańcom
bezpiecznego budynku, lecz nie w przypadku, gdy najemca świadomie działa, aby
wymusić na gminie uzyskanie innego mieszkania. Następnie zaapelował o poparcie
wniosku.

Wojciech Jagiełło zaznaczył, że gmina dąży do tego, aby mieszkańcy traktowali swoje
mienie w sposób właściwy i wraz z MZBK i policją interweniują, gdy ma miejsce
dewastacja mieszkań. Podkreślił, że w skrajnych sytuacjach, kiedy budynek zagraża
życiu, mieszkańcy muszą być wyeksmitowani, a odpowiedzialność za to nie ponosi
Rada Miasta, tylko prezydent. Zaapelował o odrzucenie wniosku.

Przewodniczący obrad poinformował, że jego zdaniem opinia prawna w żaden sposób
nie wskazuje na sprzeczność proponowanej przez komisję zmiany z obowiązującymi
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przepisami prawa. Zapytał, czy jest możliwość eksmisji z budynku bez przyznawania
nowego lokalu.

Wojciech Jagiełło poinformował, że nie można wyrzucić najemcy lokalu bez wyroku
sądu tzw. „eksmisji na bruk”, trzeba zapewnić mu inny lokal.

Andrzej Kopeć zapytał, dlaczego ta informacja nie znalazła się w opinii prawnej.

Kierownik biura prawnego Monika Orpel-Śmigielska wyjaśniła, że mecenas Krzysztof
Mirecki nie mówił o niezgodności z prawem, tylko o tym, że ten wniosek jest
nieuzasadniony i powoływał te same argumenty co pan prezydent. Od strony prawnej
przysługuje roszczenie odszkodowawcze od osoby, która zniszczy mienie, lecz ze
względu na niskie dochody tej osoby może to być trudne do wyegzekwowania.

Przewodniczący obrad zacytował drugą opinię prawną. Zaznaczył, że popiera wniosek
Komisji Finansowo-Gospodarczej.

Grażyna Radka wspomniała o sytuacjach, kiedy najemca dewastuje mieszkanie,
wycina centralne ogrzewanie i daje na złom, w związku z czym lokal nie będzie
ogrzewany, a najemca dostaje nowy.

Przewodniczący Rady Miasta poddał wniosek pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (16)
Sylwia Artuna, Ewa Czubek, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć,
Agnieszka Książkiewicz, Hubert Majnusz, Ryszard Masalski, Grzegorz Mateja,
Dorota Mrówka, Adam Oczoś, Przemysław Pawlik, Grażyna Radka, Witold Rusak,
Tomasz Scheller, Elżbieta Setnicka
PRZECIW (2)
Halina Mińczuk, Ewa Odulińska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Beata Łobodzińska, Michał Nowak, Dorota Zasłonka
NIEOBECNI (2)
Rafał Olejnik, Adam Sadłowski

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że wniosek został przyjęty, następnie poddał
pod głosowanie projekt uchwały wraz z przyjętym wnioskiem.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Artuna, Ewa Czubek, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć,
Agnieszka Książkiewicz, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Ryszard Masalski,
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Grzegorz Mateja, Dorota Mrówka, Michał Nowak, Adam Oczoś, Przemysław Pawlik,
Grażyna Radka, Witold Rusak, Tomasz Scheller, Elżbieta Setnicka, Dorota Zasłonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Halina Mińczuk, Ewa Odulińska
NIEOBECNI (2)
Rafał Olejnik, Adam Sadłowski

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

Uchwała NR LXIII/599/18

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
z dnia 30 października 2018 r.

zmieniająca uchwałę w sprawie w sprawie zasad wynajmowania lokali
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy Kędzierzyn-Koźle

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

3) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do
programu   pn. Opolska Karta Rodziny i Seniora

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Rodziny, Dorota Mrówka,
poinformowała, że komisja jednogłośnie pozytywnie (5 głosów ,,za”) zaopiniowała
ww. projekt uchwały.

Michał Nowak, przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej poinformował, że
komisja jednogłośnie pozytywnie (5 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Po stwierdzeniu, że nikt nie zgłasza się do dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt
uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (20)
Sylwia Artuna, Ewa Czubek, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć,
Agnieszka Książkiewicz, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Ryszard Masalski,
Grzegorz Mateja, Halina Mińczuk, Dorota Mrówka, Michał Nowak, Adam Oczoś,
Ewa Odulińska, Przemysław Pawlik, Grażyna Radka, Witold Rusak, Elżbieta
Setnicka, Dorota Zasłonka
BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Scheller
NIEOBECNI (2)
Rafał Olejnik, Adam Sadłowski

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.
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Uchwała NR LXIII/600/18

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
z dnia 30 października 2018 r.

zmieniająca uchwałę w sprawie w sprawie przystąpienia do programu   pn.
Opolska Karta Rodziny i Seniora

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

4) Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze
wewnętrznej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Lenartowice

Beata Łobodzińska, przewodnicząca Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska
Naturalnego, poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie (4 głosy ,,za”)
zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Katarzyna Dysarz, przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej,
poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie (7  głosów ,,za”) zaopiniowała
ww. projekt uchwały.

Ewa Czubek zwróciła się z pytaniem, czy Rada Osiedla Lenartowice wypowiedziała
się w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Miasta potwierdził, że w uzasadnieniu projektu uchwały jest
informacja o pozytywnym zaopiniowaniu przez tą Radę. Następnie poddał projekt
uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (21)
Sylwia Artuna, Ewa Czubek, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć,
Agnieszka Książkiewicz, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Ryszard Masalski,
Grzegorz Mateja, Halina Mińczuk, Dorota Mrówka, Michał Nowak, Adam Oczoś,
Ewa Odulińska, Przemysław Pawlik, Grażyna Radka, Witold Rusak, Tomasz Scheller,
Elżbieta Setnicka, Dorota Zasłonka
NIEOBECNI (2)
Rafał Olejnik, Adam Sadłowski

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.
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Uchwała NR LXIII/601/18

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
z dnia 30 października 2018 r.

w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej w
Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Lenartowice

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

5) Podjęcie uchwały w sprawie deklaracji intencji zaliczenia drogi wewnętrznej ul.
Stanisława Wyspiańskiego do kategorii drogi publicznej gminnej,

Beata Łobodzińska, przewodnicząca Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska
Naturalnego, poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie (4 głosy ,,za”)
zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Po stwierdzeniu, że nikt nie zgłasza się do dyskusji, przewodniczący Andrzej Kopeć
poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (21)
Sylwia Artuna, Ewa Czubek, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć,
Agnieszka Książkiewicz, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Ryszard Masalski,
Grzegorz Mateja, Halina Mińczuk, Dorota Mrówka, Michał Nowak, Adam Oczoś,
Ewa Odulińska, Przemysław Pawlik, Grażyna Radka, Witold Rusak, Tomasz Scheller,
Elżbieta Setnicka, Dorota Zasłonka
NIEOBECNI (2) Rafał Olejnik, Adam Sadłowski

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

Uchwała NR LXIII/602/18

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
z dnia 30 października 2018 r.

w sprawie deklaracji intencji zaliczenia drogi wewnętrznej ul. Stanisława
Wyspiańskiego do kategorii drogi publicznej gminnej,
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

6) Podjęcie uchwały w sprawie deklaracji intencji zaliczenia nowo budowanego
odcinka ul. Radosnej do kategorii drogi publicznej gminnej w związku z realizacją
zadania budżetowego pn.: „PT i wykonanie budowy/przebudowy ul. Nadrzecznej i
Radosnej”,
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Beata Łobodzińska, przewodnicząca Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska
Naturalnego, poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie (4 głosy ,,za”)
zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Po stwierdzeniu, że nikt nie zgłasza się do dyskusji, przewodniczący obrad poddał
projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (21)
Sylwia Artuna, Ewa Czubek, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć,
Agnieszka Książkiewicz, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Ryszard Masalski,
Grzegorz Mateja, Halina Mińczuk, Dorota Mrówka, Michał Nowak, Adam Oczoś,
Ewa Odulińska, Przemysław Pawlik, Grażyna Radka, Witold Rusak, Tomasz Scheller,
Elżbieta Setnicka, Dorota Zasłonka
NIEOBECNI (2)
Rafał Olejnik, Adam Sadłowski

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

Uchwała NR LXIII/603/18

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
z dnia 30 października 2018 r.

w sprawie deklaracji intencji zaliczenia nowo budowanego odcinka
ul. Radosnej do kategorii drogi publicznej gminnej w związku z realizacją

zadania budżetowego pn.: „PT i wykonanie budowy/przebudowy
ul. Nadrzecznej i Radosnej”,

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

7) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonej w dniu 5 września 2018 r. petycji
w przedmiocie „bezpłatnego przejęcia wyspy przez Miasto Kędzierzyn-Koźle i jej
zagospodarowania do celów niekomercyjnych”,

Beata Łobodzińska, przewodnicząca Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska
Naturalnego, poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie (4 głosy ,,za”)
zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Andrzej Kopacki, przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju, poinformował, że
Komisja jednogłośnie pozytywnie (4 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt
uchwały.

Dorota Zasłonka, przewodnicząca Komisji Finansowo-Gospodarczej, poinformowała
że Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów: 6 głosów ,,za", 3 głosy
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,,wstrzymujące się",głosów ,,przeciw” nie było, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt
uchwały.

Ewa Czubek podzieliła się uwagą, że petytor wnosi o coś innego niż jest w
odpowiedzi, a mianowicie o przejęcie terenu i postulowanych nieruchomości, a
odpowiedź dotyczy dróg. Zapytała, czy odpowiedź może być w takiej formule.

Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta Miasta, wyjaśnił, że przy okazji petycji,
została zaproponowana szersza odpowiedź zawierająca wszystkie sprawy związane z
terenem wyspy, ale to Rada Miasta decyduje o treści odpowiedzi i można to zmienić.

Przewodniczący Rady Miasta zwrócił uwagę, że kwestia odpowiedzi jest do
dopracowania, a najważniejsze jest to, że petycja będzie rozpatrzona i jest
przygotowany projekt uchwały. Następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (16)
Sylwia Artuna, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć, Beata
Łobodzińska, Grzegorz Mateja, Halina Mińczuk, Dorota Mrówka, Michał Nowak,
Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Przemysław Pawlik, Grażyna Radka, Witold Rusak,
Elżbieta Setnicka, Dorota Zasłonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Ewa Czubek, Agnieszka Książkiewicz, Hubert Majnusz, Ryszard Masalski
BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Scheller
NIEOBECNI (2)
Rafał Olejnik, Adam Sadłowski

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

Uchwała NR LXIII/604/18

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
z dnia 30 października 2018 r.

w sprawie rozpatrzenia złożonej w dniu 5 września 2018 r. petycji w przedmiocie
„bezpłatnego przejęcia wyspy przez Miasto Kędzierzyn-Koźle i jej

zagospodarowania do celów niekomercyjnych”,
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

8) Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle z
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku
publicznego na rok 2019,
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Katarzyna Dysarz, przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej,
poinformowała, że komisja jednogłośnie pozytywnie (7  głosów ,,za”) zaopiniowała
ww. projekt uchwały.

Michał Nowak, przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej poinformował, że
komisja jednogłośnie pozytywnie (5 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Po stwierdzeniu, że nikt nie zgłasza się do dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta
poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (20)
Sylwia Artuna, Ewa Czubek, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć,
Agnieszka Książkiewicz, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Grzegorz Mateja,
Halina Mińczuk, Dorota Mrówka, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska,
Przemysław Pawlik, Grażyna Radka, Witold Rusak, Tomasz Scheller, Elżbieta
Setnicka, Dorota Zasłonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Ryszard Masalski
NIEOBECNI (2)
Rafał Olejnik, Adam Sadłowski

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

Uchwała NR LXIII/605/18

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
z dnia 30 października 2018 r.

w sprawie programu współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku

publicznego na rok 2019,
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

9) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Statutu Gminy Kędzierzyn-
Koźle,

Michał Nowak, przewodniczący Komisji Prawno -Administracyjnej, poinformował, że
prace nad tym projektem trwały na dwóch kolejnych posiedzeniach komisji. Odczytał
złożone wnioski:

Michał Nowak zgłosił wniosek w sprawie zmiany treści projektu – § 1 pkt 2 lit b
uchwały zmieniającej otrzymuje brzmienie:
„b) pkt 1 i 2 otrzymują brzmienie:
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1) Finansowo-Gospodarczą do wykonywania zadań z zakresu budżetu, finansów,
gospodarki komunalnej, rolnictwa, komunikacji, działalności gospodarczej oraz
działalności jednostek pomocniczych;

2) Infrastruktury do wykonywania zadań z zakresu planowania przestrzennego,
gospodarki terenami, budownictwa, ochrony środowiska naturalnego, ekorozwoju
miasta, bezpieczeństwa i porządku publicznego, zarządzania kryzysowego, ochrony
przeciwpożarowej oraz opiniowania dokumentów i aktów prawnych niezbędnych dla
realizacji przewidzianych w przepisach prawa obowiązków Gminy związanych z
wyborami;”

Komisja jednogłośnie pozytywnie (5 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. wniosek.

Ewa Czubek zgłosiła wniosek w sprawie zmiany treści § 59 ust. 2 uchwały Nr
XXIII/301/12, jak niżej:

§ 59 ust. 2 otrzymuje brzmienie:

„2. Do trybu pracy, głosowań na posiedzeniach i protokołowania posiedzeń komisji
Rady przepisy § 24,  § 26,  § 28, § 31-38, § 40 ust. 1 pkt 1-5, 8 i 9, § 46, § 48 ust. 1 i 2
oraz § 49 ust. 1 i ust. 3-7 stosuje się odpowiednio.”.

Komisja jednogłośnie pozytywnie (4 głosy ,,za”) zaopiniowała ww. wniosek.

Ewa Czubek zgłosiła wniosek w sprawie zmiany treści § 61 uchwały Nr XXIII/301/12,
jak niżej:

§ 61 otrzymuje brzmienie:

„ 61. 1. Komisja Rewizyjna składa się z 7 do 9 członków, w tym:

1) Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej wybieranego przez Radę;
2) od 6 do 8 członków wybieranych przez Radę.

2. Spośród członków wybranych w trybie określonym w ust. 1 pkt 2 Komisja
Rewizyjna na wniosek Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej wybiera
Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej.”.

Komisja jednogłośnie pozytywnie (4 głosy ,,za”) zaopiniowała ww. wniosek.

Katarzyna Dysarz złożyła wniosek, aby wprowadzić w § 78 ust. 1 pkt 5 wyrażenia: „i
komisji Rady” po obecnym brzmieniu wyrażenia tego pkt.

§ 78 ust. 1 pkt 5 otrzyma brzmienie:

„ 5) nagrania transmisji obrad sesji Rady i komisji Rady;”

Komisja jednogłośnie pozytywnie (4 głosy ,,za”) zaopiniowała ww. wniosek.

Katarzyna Dysarz złożyła wniosek w sprawie zmiany § 10 oraz odpowiednio nazw
komisji w ust. 1:

1) pkt 2 w miejsce obecnej nazwy: Infrastruktury;
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2) pkt 3 w miejsce obecnej nazwy: Edukacji, Kultury i Sportu;
3) pkt 4 w miejsce obecnej nazwy: Spraw Społecznych.
Ust. 3 otrzymuje brzmienie:

„W skład komisji, o których mowa w ust. 1 pkt 2-4, wchodzi od 5 do 8 radnych.”

Ust. 4 otrzymuje brzmienie:

„Przewodniczących komisji, o których mowa w ust. 1 pkt 1-4, wybiera Rada.”

Komisja jednogłośnie pozytywnie (3 głosy ,,za”) zaopiniowała ww. wniosek.

Michał Nowak poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie (3 głosy ,,za”)
zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z ww. wnioskami.

Przewodniczący Rady Miasta poprosił o krótkie wprowadzenie, z czego wynikają
zmiany w statucie.

Zbigniew Romanowicz, Sekretarz Miasta, wyjaśnił, że zmiany w statucie wynikają
przede wszystkim z przepisów ustawy zmieniającej przepisy wielu ustaw, a w
szczególności ustawy o samorządzie gminnym. Przepisy wymuszają na organach
Gmin uwzględnienia w statutach następujących kwestii:
- powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,
- zmiany liczby członków koniecznych do powołania klubu radnych, aktualnie w
statucie były 4 osoby, w projekcie zgodnym z przepisami ustawy zmieniającej są to 3
osoby,
- zasad składania interpelacji i zapytań, ustawa zmieniająca wprowadza nową
definicję,
- obowiązku transmitowania obrad sesji Rady Miasta,
- zasad wnoszenia inicjatywy uchwałodawczej, liczba mieszkańców wnoszących
inicjatywę zmienia się z 50 na 300 osób, ustawa wprowadza pojęcie „komitetu” dla tej
grupy mieszkańców,
- obowiązku prowadzenia wykazu imiennego głosowania radnych, publikacji w BIP
tego wykazu, treść interpelacji i zapytań radnych oraz udzielonych odpowiedzi.
Sekretarz miasta dodał, że niezależnie od tego, iż część tych wymogów była już
realizowana dobrowolnie, będzie to teraz przeniesiony z ustawy obowiązek.
Ponadto poinformował, że przy okazji procedując nad projektem uchwały
wprowadzono pewne regulacje porządkujące m.in. obowiązki i uprawnienia radnych,
które w chwili obecnej są szczegółowo określone w statucie, a ustawa reguluje je w
nieco odmienny sposób. Ustawa daje uprawnienie przewodniczącemu Rady Miasta do
wydawania poleceń służbowych pracownikom urzędu wykonującym czynności
obsługowe wobec Rady. Nie przenosząc tego z ustawy do statutu, wprowadzono
przepis, w którym Prezydent Miasta wskazuje grupę osób odpowiedzialną za te
czynności. Uzupełnienie zasad składania wniosków i interpelacji radnych również
wynika pośrednio ze zmian wprowadzonych w ustawie, zmienił się termin odpowiedzi
na interpelacje z 21 na 14 dni.
Następnie wspomniał o stanowisku Prezydenta Miasta odnośnie wniosku złożonego na
posiedzeniu Komisji Prawno-Administracyjnej z dnia 25 września br. o wprowadzenie
przepisów dotyczących obligatoryjności publikowania w BIP rejestrów umów wraz z
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kopiami umów zawieranych przez gminę i jej jednostki. Zaznaczył że wniosek ten nie
ma akceptacji, powinien więc podlegać weryfikacji w drodze głosowania.

Po wystąpieniu Sekretarza Miasta, Przewodniczący Rady Miasta upewnił się, że
wszystkie wnioski oprócz ww. zostały wprowadzone autopoprawką, następnie
otworzył dyskusję.

Andrzej Kopacki zwrócił się z zapytaniem, czy głosowanie będzie nad całym
projektem, czy nad każdą zmianą osobno. Zaznaczył, że w przypadku zmian, które nie
są obligatoryjne, radni mają różne zdanie.

Przewodniczący Andrzej Kopeć poinformował, że po wprowadzeniu autopoprawką
będzie głosowanie łączne, za wyjątkiem wniosku, który nie został przyjęty przez
Prezydenta Miasta. Jeżeli radny będzie chciał wprowadzić jakieś zmiany to w formie
wniosku.

Andrzej Kopacki zaproponował osobne głosowanie nad każdą zmianą.

Przewodniczący obrad zwrócił się z zapytaniem o sposób głosowania do pani
mecenas.

Monika Orpel-Śmigielska poinformowała, że w jej ocenie oba sposoby są
dopuszczalne. Radny jeżeli chce wprowadzić zmianę w autopoprawce powinien
zgłosić wniosek, również w przypadku, gdy każda zmiana będzie głosowana osobno.

Dorota Zasłonka zwróciła uwagę, że statut przeszedł tylko przez jedną komisję, a
uważa, że powinien przejść przez wszystkie. Jej zdaniem, projekt wprowadzony przez
Prezydenta Miasta jest obligatoryjny i powinien się w statucie znaleźć, natomiast nad
dodatkowymi elementami wprowadzonymi przez komisję prawną wszyscy powinni
zagłosować. Jest przeciwna temu, żeby pod koniec kadencji radni ustalali, które
komisje należy połączyć lub zlikwidować, tym powinna się zająć nowa Rada. Uważa,
że wszystkie wnioski, które powstały powinny być jeszcze raz głosowane.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że takie głosowanie jest trudne formalnie i
aby wybrnąć z tej sytuacji, zaproponował dyskusję w trakcie której, ktoś może zgłosić
wniosek zmieniający uchwałę wraz z autopoprawką. Ponadto jest przekonany, że na
zmianę liczby komisji najlepszy jest koniec kadencji, ponieważ na początku nowej
kadencji przeważają inne sprawy niż merytoryczne.

Ewa Czubek zwróciła uwagę, że ustawodawca nakazał wprowadzenie kolejnej
komisji, razem byłoby ich aż 8. Dla przykładu podała Opole, które przy 36 radnych
ma 5 komisji problemowych. Zgadza się z przewodniczącym, że koniec kadencji to
jest dobry moment by takich zmian dokonać.
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Katarzyna Dysarz wyraziła chęć wycofania wniosku o transmisję obrad komisji
problemowych. Uważa, że transmitowanie obrad, kiedy jest omawiana konkretna
sprawa mieszkańca, gdzie może paść jego nazwisko, jest niebezpieczne.

Ewa Czubek zaznaczyła, że to ona jest autorem tego wniosku, a radna Katarzyna
Dysarz złożyła wniosek o publikowanie transmisji na BIP, a to są dwie różne sprawy.

Hubert Majnusz podzielił się opinią, że zmiany te nie powinny być rozpatrywane na
koniec kadencji.

Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się z pytaniem do Sekretarza Miasta, czy część
tych zmian, które są wymuszone ustawą, muszą być wprowadzone przez aktualną
Radę.

Sekretarz Zbigniew Romanowicz poinformował, że zmiany bez których statut w
aktualnym brzmieniu pozostawałby w kolizji z przepisami ustawowymi, powinny
zostać wprowadzone. Od pierwszego dnia nowej kadencji będą obowiązywały nowe
przepisy ustawy.

Adam Oczoś zwrócił się z pytaniem, czy aktualna Rada Miasta musi podjąć ostateczną
decyzję, aby kształt zapisów, które są wymogiem ustawy, zafunkcjonowały z
początkiem nowej kadencji.

Monika Orpel-Śmigielska poinformowała, że statut w zakresie przedstawionym przez
pana sekretarza, powinien zostać zmieniony przez obecną Radę. Stanowi o tym
przejściowy przepis (art. 15 ustawy), który mówi, że zmiany ustawy o samorządzie
stosuje się do kadencji organów, jednostek samorządu terytorialnego, następujących
po kadencji, w czasie której niniejsza ustawa weszła w życie. Ustawa weszła w trakcie
tej kadencji, więc nowa Rada musi pracować na zmienionym statucie.

Adam Oczoś zapytał, kiedy weszła ta ustawa.

Sekretarz Miasta poinformował, że ustawa weszła 21 stycznia 2018 roku.

Adam Oczoś zwrócił się z pytaniem do Przewodniczącego Rady Miasta i
przewodniczącego Komisji Prawno-Administracyjnej, dlaczego jest to procedowane
dopiero na koniec kadencji, skoro od stycznia minęło 9 miesięcy.

Prowadzący obrady zaznaczył, że projekt uchwały był na eSesji od września i można
było się z nim zapoznać. Nie widział w zakresie zadań innych komisji niż komisji
Prawno-Administracyjnej, opiniowania statutu gminy. Ponadto przewodniczący tej
komisji Michał Nowak informował pocztą elektroniczną, że pracujemy nad statutem.
Dodał, że Adam Oczoś był na posiedzeniu ww. komisji i nie zabrał głosu w dyskusji
nad zmianami w statucie.
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Adam Oczoś zauważył, że poprzednie zmiany w statucie w 2016 roku, były omawiane
na komisjach Finansowej i Urbanistyki i nie było wtedy sprzeciwu, żeby tych zmian
dokonać. Uważa, że radni powinni dokonać tylko tych zmian wynikających z ustawy,
a resztą powinna się zająć nowa Rada.

Zbigniew Romanowicz wyjaśnił, że projekt uchwały Urząd Miasta przygotował
dopiero na przełomie sierpnia/września. Po kolei były przygotowywane różne projekty
uchwał, które były wynikiem ustawy zmieniającej. Zatem z pewnej logiki pracy
urzędu, a także z planu pracy Komisji Prawno-Administracyjnej wynikało, że w
sierpniu tego roku miały zostać podjęte prace nad statutem gminy.

Andrzej Kopacki podzielił się uwagą, że nikt nie ma zastrzeżeń do pracy Urzędu
Miasta, natomiast o pewnych propozycjach, które pojawiły się na posiedzeniu komisji
Prawno-Administracyjnej, radny i jego koledzy z komisji nie zostali poinformowani.
Zaznaczył, że statut jest kluczowym dokumentem dla funkcjonowania samorządu.
Podejmowanie tak gruntownych i głębokich zmian na ostatnią chwilę nie służy
podjęciu przemyślanej i rozsądnej decyzji. Dodał, że w ww. komisji jest tylko 5 osób,
a radnych jest 23 i nie mieli możliwości w szerszym gronie zagłębić się w tą tematykę.

Ewa Odulińska zwróciła uwagę, aby zastanowić się nad wnioskiem o transmitowanie
posiedzeń komisji. Radna osiem lat pracuje w Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i
Rodziny, gdzie są omawiane różne sprawy, czasem bardzo ciężkie, tragedie rodzinne.
Zaapelowała o rozpatrzenie jeszcze raz ww. wniosku.

Tomasz Scheller poinformował, że jako wiceprzewodniczący Komisji Prawno-
Administracyjnej  głosował za omawianymi zmianami. Zamknięcie Komisji Strategii i
Rozwoju oraz Komisji Prawno-Administracyjnej nie powoduje zamknięcia tematów
omawianych na tych komisjach, zostaną one rozdzielone na inne komisje. Zdaniem
radnego zamknięcie dwóch komisji pozwoli zaoszczędzić 100 000 zł. Uważa, że radni
mają moralne prawo je zamknąć. Dziewięciu radnych z uczestniczących w sesji
przeszło do kolejnej kadencji. Jeżeli te komisje zostaną i będą wybrani
przewodniczący komisji, nikt nie będzie chciał ich zamknąć.

Dorota Mrówka zaapelowała o głosowanie w dwóch etapach, osobno za zmianami
obligatoryjnymi, a osobno za zmianami zaproponowanymi przez radnych. Jej zdaniem
zabrakło konsultacji w ramach zmian w statucie w innych komisjach.

Przewodniczący Rady Miasta zaproponował, że będzie się pytał Sekretarza Miasta,
które zmiany są wymuszone ustawą, a które zaproponowane przez komisję. Te drugie
będą omawiane punkt po punkcie, a jeżeli radny zgłosi wniosek to będzie głosowanie.

Ewa Czubek zaznaczyła, że w kompetencji komisji jest składanie wniosków do
opiniowanych uchwał i nie rozumie tego, skąd teraz taka negatywna opinia, że komisja
skorzystała ze swojego prawa. Porządki obrad komisji są w eSesji, więc jak ktoś chce
to dotrze. Przypomniała, że Michał Nowak zaprosił wszystkich radnych na
posiedzenie 23 października i poinformował, że będą tam zmiany w statucie, a
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przyszły tylko dwie osoby. Następnie nawiązała do transmisji obrad komisji,
stwierdziła, że gdyby media chciały transmitować takie obrady, to nie jest to zakazane.
Jej zdaniem, nie można odwoływać się do tego, że niektóre sprawy poruszane na
komisji są delikatne, ludzkie, przecież z powodu ochrony danych osobowych nie
wolno operować nazwiskami. Jeżeli ktoś chce zrezygnować z tego, co pani prezydent
zaakceptowała w autopoprawce, to chyba nie chce, żeby mieszkańcy śledzili jak radni
pracują na komisjach. Radna zaznaczyła, że nie ma nic do ukrycia, więc jej to
kompletnie nie przeszkadza. Ponadto zwróciła się do radnego Kopackiego, że skoro
troszczy się o oszczędności, to powinien przychylić się do argumentu radnego
Schellera, który przedstawia konkretne oszczędności w przypadku zlikwidowania
komisji.

Andrzej Kopacki zwrócił uwagę, że jest wiele możliwości wprowadzenia oszczędności
i optymalizowania kosztów np. diety.

Ewa Odulińska zaznaczyła, że ten kto nie uczestniczył na posiedzeniach Komisji
Zdrowia, Spraw Socjalnych i Rodziny nie wie jakie sprawy są tam poruszane i
ponownie zaapelowała o zrezygnowanie z transmitowania tych posiedzeń. Dodała, że
rozmowa oscyluje wokół oszczędności, a to też będzie generować koszty.

Michał Nowak, w nawiązaniu do wypowiedzi Adama Oczosia, zwrócił uwagę, że
uchwały dotyczące zmian w statucie są podejmowane w większości gmin i nasza
gmina nie odbiega tempem pracy od reszty. W 2016 roku rzeczywiście zmiany
dotyczące statutu były na wszystkich komisjach, ale było to wyperswadowane przez
Urząd Miasta, jest to kompetencja Komisji Prawno-Administracyjnej. Przychyla się do
wypowiedzi przedmówców, że nie procedowali w ukryciu i można było zapoznać się z
porządkiem obrad komisji na eSesji. Ubolewa nad tym, że jest to koniec kadencji i
okres wyborczy, więc nie był to dobry moment na zajmowanie się tak ważnym
projektem, ale wystąpiła koincydencja czasowa. Dodał, że nie ma formalnych
przeszkód, by transmitować posiedzenie Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i
Rodziny czy Komisji Rewizyjnej, ponieważ wszelkie takie przypadki, kiedy jawność
jest wyłączona są regulowane ustawowo. Na te posiedzenia każdy może przyjść,
nagrywać i wrzucać do sieci. Jeżeli dochodzi do ujawnienia danych osobowych to jest
to raczej błąd członków komisji. Co do wniosków Komisji Prawno-Administracyjnej
przypomina, że uzyskały one akceptację prezydenta i są one częścią projektu, więc
żeby je stamtąd wyeliminować, radni powinni składać wnioski np. wniosek o
wycofanie likwidacji komisji. Zauważył, że gdyby została utworzona ósma komisja,
19 na 23 radnych będzie radnymi funkcyjnymi. Już w tej kadencji radni mieli problem
z terminami przy siedmiu komisjach.

Po stwierdzeniu, że nie ma więcej zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący Andrzej
Kopeć wyczytywał wszystkie zmiany w statucie po kolei i wspólnie z Sekretarzem
Miasta ustalali czy zmiana jest obligatoryjna. W przypadku zmian nieobligatoryjnych
przewodniczący obrad zadawał pytanie, czy ktoś z radnych chce złożyć wniosek.
W trakcie omawiania poszczególnych punktów przewodniczący ogłosił przerwę, która
trwała od 19:10 do 19:25.
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Po wznowieniu obrad Przewodniczący Rady Miasta powrócił do omawiania zmian w
statucie.

Ewa Odulińska zgłosiła wniosek do punktu 13 §59 ust. 2 projektu uchwały
zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Gminy Kędzierzyn-Koźle (wniosek Ewy
Czubek), o usunięcie zapisu dot. transmisji posiedzeń komisji Rady Miasta za
pośrednictwem sieci internetowej.

Katarzyna Dysarz poparła ww. wniosek.

Przewodniczący Rady Miasta poddał ww. wniosek pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 3, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 10, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (3)
Katarzyna Dysarz, Adam Oczoś, Ewa Odulińska
PRZECIW (5)
Ewa Czubek, Andrzej Kopeć, Agnieszka Książkiewicz, Grzegorz Mateja, Michał
Nowak
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Ryszard Masalski, Witold Rusak, Tomasz Scheller
BRAK GŁOSU (10)
Sylwia Artuna, Andrzej Kopacki, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Halina
Mińczuk, Dorota Mrówka, Przemysław Pawlik, Grażyna Radka, Elżbieta Setnicka,
Dorota Zasłonka
NIEOBECNI (2)
Rafał Olejnik, Adam Sadłowski

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że wniosek nie zyskał akceptacji.

Po dalszym omawianiu kolejnych punktów zmian w statucie, prowadzący obrady
poinformował, że będzie głosowanie wniosku Komisji Prawno-Administracyjnej z
dnia 25 września br. o dodanie w Statucie Gminy obligatoryjność publikowania
w BIP-ie rejestru umów wraz z kopiami umów zawieranych przez gminę i jej jednostki,
który został negatywnie zaopiniowany przez Prezydenta Miasta. Andrzej Kopeć
wyjaśnił, że chodzi o dodanie w statucie gminy:
W § 78 ust.1 dodanie punktu 7:
Rejestr umów o o udzielenie zamówienia publicznego zawieranych w formie pisemnej
przez gminę i jej jednostki organizacyjne, wraz z obrazem elektronicznym tych umów, z
zachowaniem zasad ochrony danych określonych w przepisach szczególnych.
Po ust. 1 dodaje się ust. 1a w brzmieniu:
W przypadkach uzasadnionych obszernością załączników do umów, o których mowa w
ust.1 pkt 7, dopuszczalne jest odstąpienie od publikowania obrazu elektronicznego
tych załączników.
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Prowadzący obrady zaznaczył, że będzie głosował za ww. wnioskiem. Przypomniał,
że na początku kadencji zgłaszał wniosek o umieszczanie na stronach internetowych
urzędu rejestru umów, który został przegłosowany przez Radę Miasta, ale nigdy nie
został zrealizowany, nad czym ubolewa. Ponadto odniósł się do odpowiedzi na
interpelację, która dotyczyła rejestru umów i skanów tych umów z MOK. Wyglądało
to tak, że rejestr umów został podany z wymazaniem nazw wszystkich podmiotów,
czyli nazwy stron tej umowy. Ciężko było połączyć same rejestry z umową. Zdaniem
przewodniczącego wymazanie tych nazw było działaniem nadmiarowym i niektóre
przepisy są zbyt daleko interpretowane.

Sekretarz Miasta wyjaśnił negatywne stanowisko pani prezydent wobec omawianego
wniosku. Poinformował, że umów w rejestrze publikowanych w BIP jest w tej chwili
ok. 350 do 400 rocznie w samym Urzędzie Miasta. Wniosek dotyczy zawieranych
umów nie tylko przez gminę za pośrednictwem urzędu, ale przez wszystkie gminne
jednostki organizacyjne. Średnia objętość takiej umowy wynosi od 10 do 30 stron,
skanowanie i przygotowanie umowy pod względem oceny, czy wszystkie dane objęte
ochroną są należycie zabezpieczone, jest pracochłonne.

Monika Orpel-Śmigielska potwierdziła, że tych umów będzie bardzo dużo i ma
świadomość, jaka to będzie praca.

Przewodniczący Rady Miasta poddał ww. wniosek pod głosowanie.

Wyniki głosowania:
ZA: 7, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 9, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Sylwia Artuna, Ewa Czubek, Andrzej Kopeć, Agnieszka Książkiewicz, Grzegorz
Mateja, Michał Nowak, Tomasz Scheller
PRZECIW (3)
Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Witold Rusak
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Katarzyna Dysarz, Ryszard Masalski
BRAK GŁOSU (9)
Andrzej Kopacki, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Dorota Mrówka, Adam Oczoś,
Przemysław Pawlik, Grażyna Radka, Elżbieta Setnicka, Dorota Zasłonka
NIEOBECNI (2)
Rafał Olejnik, Adam Sadłowski

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że wniosek został przyjęty.

Michał Nowak złożył wniosek porządkowy dotyczący § 8 pkt.4 statutu:
Przewodniczący Rady raz w roku zwołuje i prowadzi spotkanie, na które zaprasza
wszystkich przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych,



26

przewodniczącego Komisji Prawno-Administracyjnej, a także według potrzeb
przewodniczących innych komisji Rady oraz przedstawicieli Urzędu Miasta.
Wniosek dotyczy zmiany zapisu przewodniczącego Komisji Prawno-Administracyjnej
na przewodniczącego Komisji Finansowo-Gospodarczej.

Przewodniczący Rady Miasta poddał ww. wniosek pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 9, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopeć, Ryszard Masalski, Grzegorz Mateja,
Michał Nowak, Tomasz Scheller
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Agnieszka Książkiewicz, Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Witold
Rusak
BRAK GŁOSU (9)
Sylwia Artuna, Andrzej Kopacki, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Dorota
Mrówka, Przemysław Pawlik, Grażyna Radka, Elżbieta Setnicka, Dorota Zasłonka
NIEOBECNI (2)
Rafał Olejnik, Adam Sadłowski

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że wniosek został przyjęty.

Następnie prowadzący obrady poddał pod głosowanie całość zmian do statutu wraz z
przyjętymi wnioskami.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 8, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (5)
Ewa Czubek, Andrzej Kopeć, Grzegorz Mateja, Michał Nowak, Tomasz Scheller
PRZECIW (4)
Hubert Majnusz, Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa Odulińska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Katarzyna Dysarz, Agnieszka Książkiewicz, Ryszard Masalski, Witold Rusak
BRAK GŁOSU (8)
Sylwia Artuna, Andrzej Kopacki, Beata Łobodzińska, Dorota Mrówka, Przemysław
Pawlik, Grażyna Radka, Elżbieta Setnicka, Dorota Zasłonka
NIEOBECNI (2)
Rafał Olejnik, Adam Sadłowski

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.
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UCHWAŁA NR LXIII/606/18

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
z dnia 30 października 2018 r.

zmieniająca uchwałę w sprawie Statutu Gminy Kędzierzyn-Koźle
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

10) Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działania Prezydenta Miasta Kędzierzyn-
Koźle w przedmiocie „braku odpowiedzi na pismo Skarżącego z dnia 12 czerwca
2018 r.”, (w załączeniu projekt uchwały w brzmieniu wnioskowanym przez
Komisję Rewizyjną Rady Miasta i pismo Or.1510.1.11.2018 z dnia 13 września
2018 r. dotyczące skargi na działania Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle),

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Ryszard Masalski poinformował, że komisja
uznała skargę za zasadną, ponieważ strona skarżąca wystąpiła z określonym żądaniem
do gminy, a przepisowe terminy udzielenia odpowiedzi na pismo nie zostały
zachowane.

Monika Orpel-Śmigielska poinformowała, że w jej ocenie, uzasadnienie do
przedłożonego przez Komisję Rewizyjną projektu uchwały, jest obarczone wadą
prawną. Domyśliła się, że komisja powołuje się na art. 35 Kodeksu Postępowania
Administracyjnego, który mówi o załatwianiu spraw przez organ administracji
publicznej i tutaj są odpowiednie terminy. Natomiast w wezwaniu do zapłaty
podwykonawcy do prezydenta występuje stosunek równorzędności. Podwykonawca
nie występuje jako petent do organu, tylko jak strona pewnego stosunku cywilno-
prawnego. Z przepisów, które regulują kwestie odpowiedzialności inwestora wobec
podwykonawcy, nie wynikają żadne terminy, które obligowałyby prezydenta do
udzielenia odpowiedzi w określonym terminie.

Zdaniem Ryszarda Masalskiego, jeżeli do urzędu wpływają jakiekolwiek pisma czy
roszczenia, to trzeba udzielić odpowiedzi według terminów w kodeksach. Jeżeli
sprawa jest zagmatwana, to należy krótko poinformować strony, że z powodu
zbadania sprawy udzielona odpowiedź będzie po terminie.

Sekretarz Miasta Zbigniew Romanowicz  potwierdził słowa pani mecenas, że nie ma
przepisu, który by określał termin odpowiedzi na roszczenie o charakterze cywilno-
prawnym.

Mecenas Orpel-Śmigielska zwróciła uwagę, że sam skarżący wskazał, że zdaje sobie
sprawę z faktu, iż do braku zapłaty nie mają zastosowania przepisy KPA. W takiej
sytuacji droga, która pozostaje podwykonawcy to droga sądowa, tak to się odbywa
pomiędzy podmiotami cywilnoprawnymi.

Michał Nowak zauważył, że nie jest to rzadki przypadek, gdzie można interpretować
przepisy w jedną albo drugą stronę. Zwrócił uwagę, że istnieje interpretacja, która
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każdy wniosek tego typu uznaje za wniosek z końcowego rozdziału KPA i jako radny,
który powinien być bliżej mieszkańca, przychyla się do tej interpretacji.

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania:
ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 8, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (8)
Ewa Czubek, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopeć, Agnieszka Książkiewicz, Ryszard
Masalski, Grzegorz Mateja, Michał Nowak, Adam Oczoś
PRZECIW (2)
Halina Mińczuk, Tomasz Scheller
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Sylwia Artuna, Andrzej Kopacki, Witold Rusak
BRAK GŁOSU (8)
Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Dorota Mrówka, Ewa Odulińska, Przemysław
Pawlik, Grażyna Radka, Elżbieta Setnicka, Dorota Zasłonka
NIEOBECNI (2)
Rafał Olejnik, Adam Sadłowski

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

UCHWAŁA NR LXIII/607/18
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
z dnia 30 października 2018 r.

w sprawie skargi na działania Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle w
przedmiocie „braku odpowiedzi na pismo Skarżącego z dnia 12 czerwca 2018 r.”

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)
11) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wzorów

informacji i deklaracji podatkowych,

Wiceprzewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Hubert Majnusz,
poinformował, że komisja stosunkiem głosów: 8 głosów ,,za", 1 głos ,,wstrzymujący
się", głosów ,,przeciw” nie było, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (14)
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Sylwia Artuna, Ewa Czubek, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć,
Agnieszka Książkiewicz, Hubert Majnusz, Grzegorz Mateja, Halina Mińczuk, Dorota
Mrówka, Michał Nowak, Adam Oczoś, Witold Rusak, Tomasz Scheller
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Ryszard Masalski
BRAK GŁOSU (6)
Beata Łobodzińska, Ewa Odulińska, Przemysław Pawlik, Grażyna Radka, Elżbieta
Setnicka, Dorota Zasłonka
NIEOBECNI (2)
Rafał Olejnik, Adam Sadłowski

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

UCHWAŁA NR LXIII/608/18

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
z dnia 30 października 2018 r.

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wzorów informacji
i deklaracji podatkowych

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

12) Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od
nieruchomości wraz z autopoprawką,

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że autopoprawka wpłynęła 29
października br.

Wiceprzewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Hubert Majnusz,
poinformował, że komisja stosunkiem głosów: 4 głosy ,,za", 5 głosów
,,wstrzymujących się", głosów ,,przeciw” nie było, pozytywnie zaopiniowała ww.
projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Skarbnik Joanna Hariasz wyjaśniła treść autopoprawki. Po analizie przepisów
ustawowych i opinii RIO z innych województw niż opolskie, zostaje doprecyzowany
rozdział odnosnie podatku od nieruchomości.

Witol Rusak przypomniał, że ponad rok temu przygotował projekt uchwały z
uzasadnieniem, który różnicował stawki podatku od działalności gospodarczej m.in.
wnosił dla obiektów handlowych wielkopowierzchniowych o najwyższą stawkę.
Podziękował pani skarbnik, że ta sprawa wróciła bez monitowania radnego. Zwrócił
się z prośbą, żeby wzorem innych miast np. Krapkowic, przyjąc w przyszłym roku
najwyższe stawki ww.podatku także dla banków, stacji paliwowych, kolektur
totolotka. W ten sposób miasto będzie zarabiać już 350 tys. zł., a mogłoby 500-600
tys. zł.
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Przewodniczący Andrzej Kopeć podzielił się uwagą, że ma sceptyczne podejście do
takiego różnicowania, żeby opodatkować tego, który ma więcej. Wyraził obawę, że
może się to przełożyć na koszty dla finalnego odbiorcy, czyli mieszakańca, który robi
zakupy w takich sklepach. Następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania:
ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (9)
Katarzyna Dysarz, Agnieszka Książkiewicz, Grzegorz Mateja, Halina Mińczuk,
Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Witold Rusak, Tomasz Scheller
PRZECIW (1)
Ewa Czubek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Sylwia Artuna, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć, Hubert Majnusz, Ryszard Masalski,
Dorota Mrówka
BRAK GŁOSU (5)
Beata Łobodzińska, Przemysław Pawlik, Grażyna Radka, Elżbieta Setnicka, Dorota
Zasłonka
NIEOBECNI (2)
Rafał Olejnik, Adam Sadłowski

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

UCHWAŁA NR LXIII/609/18

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
z dnia 30 października 2018 r.

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

13) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie sposobu poboru opłaty
skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości
wynagrodzenia za inkaso

Wiceprzewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Hubert Majnusz,
poinformował, że komisja stosunkiem głosów: 9 głosów ,,za", 1 głos ,,wstrzymujący
się", głosów ,,przeciw” nie było, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Po stwierdzeniu, że nikt nie zgłasza się do dyskusji, przewodniczący obrad poddał
projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania:
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 2
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Wyniki imienne:
ZA (15)
Sylwia Artuna, Ewa Czubek, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć,
Agnieszka Książkiewicz, Hubert Majnusz, Grzegorz Mateja, Halina Mińczuk, Dorota
Mrówka, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Witold Rusak, Tomasz
Scheller
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Ryszard Masalski
BRAK GŁOSU (5)
Beata Łobodzińska, Przemysław Pawlik, Grażyna Radka, Elżbieta Setnicka, Dorota
Zasłonka
NIEOBECNI (2)
Rafał Olejnik, Adam Sadłowski

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

UCHWAŁA NR LXIII/610/18

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
z dnia 30 października 2018 r.

zmieniająca uchwałę w sprawie sposobu poboru opłaty skarbowej
w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia

wysokości wynagrodzenia za inkaso
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

14) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2018 wraz z
autopoprawką I,

Wiceprzewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Hubert Majnusz,
poinformował, że Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów: 10 głosów
,,za", 1 głos ,,wstrzymujący się", głosów ,,przeciw” nie było, pozytywnie zaopiniowała
ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do dyskusji, przewodniczący obrad poddał
projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania:
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 7, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (11)
Ewa Czubek, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć, Hubert Majnusz,
Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Witold Rusak,
Tomasz Scheller
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Agnieszka Książkiewicz, Ryszard Masalski, Grzegorz Mateja
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BRAK GŁOSU (7)
Sylwia Artuna, Beata Łobodzińska, Dorota Mrówka, Przemysław Pawlik, Grażyna
Radka, Elżbieta Setnicka, Dorota Zasłonka
NIEOBECNI (2)
Rafał Olejnik, Adam Sadłowski

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

UCHWAŁA NR LXIII/611/18

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
z dnia 30 października 2018 r.

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2018
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

15) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata
2018-2032 wraz z autopoprawką I,

Wiceprzewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Hubert Majnusz,
poinformował, że komisja stosunkiem głosów: 7 głosów ,,za", 3 głosy ,,wstrzymujące
się", głosów ,,przeciw” nie było, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz
z autopoprawką.

Po stwierdzeniu, że nikt nie zgłasza się do dyskusji, przewodniczący obrad poddał
projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 7, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (11)
Ewa Czubek, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć, Hubert Majnusz,
Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Witold Rusak,
Tomasz Scheller
PRZECIW (1)
Ryszard Masalski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Agnieszka Książkiewicz, Grzegorz Mateja

BRAK GŁOSU (7)
Sylwia Artuna, Beata Łobodzińska, Dorota Mrówka, Przemysław Pawlik, Grażyna
Radka, Elżbieta Setnicka, Dorota Zasłonka
NIEOBECNI (2)
Rafał Olejnik, Adam Sadłowski

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.
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UCHWAŁA NR LXIII/612/18

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
z dnia 30 października 2018 r.

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na
lata 2018-2032

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

16) Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działania Prezydenta Miasta Kędzierzyn-
Koźle w przedmiocie stanu technicznego ulic,

Ryszard Masalski, przewodniczący Komisji Rewizyjnej wyjaśnił, że chodzi o trzy
ulice: ul. Lwowska, ul. Jana Smolenia oraz ul. Franklina Delano Roosevelta. Wina że
ww. ulice nie zostały wyremontowane, nie leży po stronie prezydenta, tylko bardziej
po stronie Rady, która nie zabezpieczyła środków na ich remont. W związku z tym,
komisja uznaje skargę za bezzasadną, a uzasadnienie do skargi jest tożsame z
przedłożonym uzasadnieniem prezydenta.

Po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta poddał
projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Sylwia Artuna, Ewa Czubek, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć,
Ryszard Masalski, Halina Mińczuk, Dorota Mrówka, Michał Nowak, Adam Oczoś,
Ewa Odulińska, Witold Rusak, Tomasz Scheller
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Agnieszka Książkiewicz, Grzegorz Mateja
BRAK GŁOSU (6)
Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Przemysław Pawlik, Grażyna Radka, Elżbieta
Setnicka, Dorota Zasłonka
NIEOBECNI (2)
Rafał Olejnik, Adam Sadłowski

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

UCHWAŁA NR LXIII/613/18

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
z dnia 30 października 2018 r.

w sprawie skargi na działania Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle w
przedmiocie stanu technicznego ulic

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)
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17) Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji
celowej dla podmiotów prowadzących żłobek lub klub dziecięcy w Gminie
Kędzierzyn-Koźle,

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej, Katarzyna Dysarz,
poinformowała, że komisja jednogłośnie pozytywnie (7  głosów ,,za”) zaopiniowała
ww. projekt uchwały, a ma on na celu zrównanie zasad panujących w naszych
żłobkach i żłobkach prywatnych.

Wiceprzewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Hubert Majnusz,
poinformował, że komisja stosunkiem głosów: 9 głosów ,,za", 1 głos ,,wstrzymujący
się", głosów ,,przeciw” nie było, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz
z autopoprawką.

Po stwierdzeniu, że nikt nie zgłasza się do dyskusji, przewodniczący obrad poddał
projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (15)
Sylwia Artuna, Ewa Czubek, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć,
Agnieszka Książkiewicz, Hubert Majnusz, Grzegorz Mateja, Halina Mińczuk, Dorota
Mrówka, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Witold Rusak, Tomasz
Scheller
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Ryszard Masalski
BRAK GŁOSU (5)
Beata Łobodzińska, Przemysław Pawlik, Grażyna Radka, Elżbieta Setnicka, Dorota
Zasłonka
NIEOBECNI (2)
Rafał Olejnik, Adam Sadłowski

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

UCHWAŁA NR LXIII/614/18

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
z dnia 30 października 2018 r.

w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla
podmiotów prowadzących żłobek lub klub dziecięcy w Gminie Kędzierzyn-Koźle

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)
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18) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji
celowej dla Województwa Opolskiego,

Wiceprzewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Hubert Majnusz,
poinformował, że komisja stosunkiem głosów: 9 głosów ,,za", 2 głosy ,,wstrzymujące
się", głosów ,,przeciw” nie było, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta poddał
projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (14)
Sylwia Artuna, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć, Agnieszka
Książkiewicz, Hubert Majnusz, Grzegorz Mateja, Halina Mińczuk, Dorota Mrówka,
Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Witold Rusak, Tomasz Scheller
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Ewa Czubek, Ryszard Masalski
BRAK GŁOSU (5)
Beata Łobodzińska, Przemysław Pawlik, Grażyna Radka, Elżbieta Setnicka, Dorota
Zasłonka
NIEOBECNI (2)
Rafał Olejnik, Adam Sadłowski

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

UCHWAŁA NR LXIII/615/18

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
z dnia 30 października 2018 r.

w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji dla
Województwa Opolskiego

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)
19) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji dla

Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego,

Wiceprzewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Hubert Majnusz,
poinformował, że Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów: 10 głosów
,,za", 1 głos ,,wstrzymujący się", głosów ,,przeciw” nie było, pozytywnie zaopiniowała
ww. projekt uchwały.

Po stwierdzeniu, że nikt nie zgłasza się do dyskusji, przewodniczący obrad poddał
projekt uchwały pod głosowanie.
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Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (15)
Sylwia Artuna, Ewa Czubek, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć,
Agnieszka Książkiewicz, Hubert Majnusz, Grzegorz Mateja, Halina Mińczuk, Dorota
Mrówka, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Witold Rusak, Tomasz
Scheller
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Ryszard Masalski
BRAK GŁOSU (5)
Beata Łobodzińska, Przemysław Pawlik, Grażyna Radka, Elżbieta Setnicka, Dorota
Zasłonka
NIEOBECNI (2)
Rafał Olejnik, Adam Sadłowski

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

UCHWAŁA NR LXIII/616/18

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
z dnia 30 października 2018 r.

w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji dla Powiatu
Kędzierzyńsko-Kozielskiego

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

20) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania
wieczystego nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka
nr 602/140 k.m. 5 położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny
Blachownia,

Wiceprzewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Hubert Majnusz,
poinformował, że komisja stosunkiem głosów: 9 głosów ,,za", 2 głosy ,,wstrzymujące
się", głosów ,,przeciw” nie było, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta poddał
projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (12)
Sylwia Artuna, Ewa Czubek, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć,
Hubert Majnusz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska,
Witold Rusak, Tomasz Scheller
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Agnieszka Książkiewicz, Ryszard Masalski, Grzegorz Mateja
BRAK GŁOSU (6)
Beata Łobodzińska, Dorota Mrówka, Przemysław Pawlik, Grażyna Radka, Elżbieta
Setnicka, Dorota Zasłonka
NIEOBECNI (2)
Rafał Olejnik, Adam Sadłowski

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

UCHWAŁA NR LXIII/617/18

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
z dnia 30 października 2018 r.

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania wieczystego
nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 602/140

k.m. 5, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Blachownia
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

21) Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy
Kędzierzyn-Koźle do realizacji projektu pn.: „Żłobek dla malucha szansą powrotu
rodzica do pracy” w ramach działania 7.6 Godzenie życia prywatnego i
zawodowego Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego
2014-2020.

Wiceprzewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Hubert Majnusz,
poinformował, że komisja stosunkiem głosów: 10 głosów ,,za", 1 głos ,,wstrzymujący
się", głosów ,,przeciw” nie było, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju, Andrzej Kopacki, poinformował, że
komisja jednogłośnie pozytywnie (4 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Po stwierdzeniu, że nikt nie zgłasza się do dyskusji, przewodniczący obrad poddał
projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (15)
Sylwia Artuna, Ewa Czubek, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć, Agnieszka
Książkiewicz, Hubert Majnusz, Ryszard Masalski, Grzegorz Mateja, Halina Mińczuk,
Dorota Mrówka, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Witold Rusak,
Tomasz Scheller
BRAK GŁOSU (6)
Katarzyna Dysarz, Beata Łobodzińska, Przemysław Pawlik, Grażyna Radka, Elżbieta
Setnicka, Dorota Zasłonka
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NIEOBECNI (2)
Rafał Olejnik, Adam Sadłowski

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

UCHWAŁA NR LXIII/618/18

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
z dnia 30 października 2018 r.

w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Kędzierzyn-Koźle do
realizacji projektu pn.: „Żłobek dla malucha szansą powrotu rodzica do pracy” w

ramach działania 7.6 Godzenie życia prywatnego i zawodowego Regionalnego
Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego 2014-2020

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

Ad.10
Podjęcie uchwały w sprawie nadania Tytułu Honorowego „Zasłużony dla Miasta
Kędzierzyn-Koźle”.

Michał Nowak, przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej, poinformował, że
komisja jednogłośnie pozytywnie (5 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. wniosek.

Po stwierdzeniu, że nikt nie zgłasza się do dyskusji, przewodniczący obrad poddał
projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 7, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Sylwia Artuna, Ewa Czubek, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć,
Hubert Majnusz, Ryszard Masalski, Halina Mińczuk, Dorota Mrówka, Michał Nowak,
Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Witold Rusak
BRAK GŁOSU (7)
Agnieszka Książkiewicz, Beata Łobodzińska, Grzegorz Mateja, Przemysław Pawlik,
Grażyna Radka, Elżbieta Setnicka, Dorota Zasłonka
NIEOBECNI (2)
Rafał Olejnik, Adam Sadłowski

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.
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UCHWAŁA NR LXIII/619/18

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
z dnia 30 października 2018 r.

w sprawie nadania Tytułu Honorowego „Zasłużony dla Miasta
Kędzierzyn-Koźle”

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

Ad.11
Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje
i zapytania radnych.

Po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do dyskusji, przewodniczący Rady Miasta
przeszedł do omawiania kolejnego punktu porządku obrad.

Ad. 12
Wolne wnioski

Przewodniczący obrad zwrócił się do Sekretarza Miasta z pytaniem o termin ostatniej
sesji tej kadencji Rady Miasta.

Sekretarz Miasta stwierdził, że optymalnym terminem byłby 14 lub 15 listopada.

Radni uzgodnili termin następnej sesji na 15 listopada br. o godz. 16:00.

Ad.13
Zakończenie obrad

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta zamknął
LXIII sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.

Przewodniczący obrad
Andrzej Kopeć

Sesja zakończyła się o godzinie 20:27.
Protokołowała: Xymena Wąsowicz


